
Referat af generalforsamling i Svaneke Badeklub mandag den 27, februar 2023. 
Generalforsamlingen afholdtes i Frem (Svaneke Bio) 

1. Valg af dirigent 

 Bestyrelsen foreslår Henrik Søby, der blev valgt. 

 Dirigenten konstaterede at GF var rettidigt indkaldt. 

 Dirigenten læste dagsordenen op. 

 Per Korup-Lauridsen og Poul Figa valgtes til stemmetællere. 

 

2. Formandens beretning til orientering 
 Formanden fremlagde bestyrelsens beretning.  
 

3. Godkendelse af regnskab 
 Kasserer Kjeld Poulsen fremlagde regnskab. 
 Regnskabet godkendtes. 

 

4. Godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent 
 Kjeld Poulsen fremviste strømforbrugsskemaet, som føres minutiøst. Vi er skiftet til 
 variabel strøm midt i december, hvilket har været særdeles godt for klubbens 
 økonomi, og giver bestyrelsen mod på at udvide saunatiden med 2½ time om dagen. 
 Bestyrelsen lægger et forslag til udvidelsen på Facebook, og medlemmer kan byde 
 ind på, hvornår de kunne ønske sig en udvidelse af åbningstiden. 
 Budget for det nye år fremlagdes ligeledes af kassereren. Bestyrelsen foreslår at 
 kontingentet ikke ændres næste år. Der er pt. 217 medlemmer i klubben. 

 

5. Valg af bestyrelse 
 På valg er Andreas Christensen, Michael Svensson og Louise Bjerregaard Bruun. 
 Bente Bjerre genopstiller ikke. Bestyrelsen foreslår Hanne Dimon. Alle blev valgt med 
 akklamation. 

 

6. Valg af revisor og revisor suppleant 
 Jørn Valentin er på valg, modtager genvalg, og blev valgt. Pt. ingen revisorsuppleant. 

 

7. Behandling af indkomne forslag 
 1) Bestyrelsen stiller forslag om at det skal være muligt at give fuldmagt, hvis man 
 ikke selv har mulighed for at deltage i generalforsamlingen. De fremmødte godkend-
 te forslaget. 



 2) Der var indkommet forslag om et ikke-tildæknings-påbud i klubben. 
 Bestyrelsen har stemt om forslaget og anbefaler ikke at det vedtages. 
 Forslaget blev diskuteret, - for og imod. Forslaget blev sat til afstemning og blev 
 nedstemt. 
 3) Forslag om nedsat kontingent for ikke-fastboende. Forslaget nedstemtes. 
 
 

8. Eventuelt 

 Der er et ønske fra et medlem om en drøftelse af offentlig adgang til 
 stedet uden at betale herfor. Drøftelse frem og tilbage. Stemning for at 
 stedet er for de betalende medlemmer, så der - i lighed med fx idræts-, 
 tennisklubben, museer m.v., er offentlig adgang, men at man selvfølgelig 
 betaler herfor. Forslag om opslag på engelsk, skraldespand i refleksions-
 rummet, og om toiletterne ved badeklubben kan åbnes hele året. Disse 
 forslag arbejder bestyrelsen videre med. 

 

Generalforsamlingen sluttede kl. 21. 

Referent: Lene Hjort Madsen 
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